



香港醫學會 The Hong Kong Medical Association

FOUNDED IN 1920-INCORPORATED IN 1960 AS A COMPANY LIMITED BY GUARANTEE
MEMBER OF WORLD MEDICAL ASSOCIATION AND CONFEDERATION OF MEDICAL ASSOCIATIONS IN ASIA & OCEANIA

5th Floor, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Hong Kong
Tel: (852) 2527 8285 (6 lines) Fax: (852) 2865 0943 E-mail: hkma@hkma.org Website: www.hkma.org
香港軒尼詩道十五號溫莎公爵社會服務大廈五樓



香港醫學會「醫訊通」長假期就診資訊



為讓市民在長假期內仍然求診有門，香港醫學會自一九九五年起與香港電訊合作推出「醫訊通」電話資訊服務，發放長假期中應診的醫生聯絡資料。服務至今二十五載，廣受大眾歡迎。

近日，本會注意到有機構以類似的計劃名稱，提供檢測服務。本會謹此澄清，有關服務與香港醫學會絕無關係，請市民小心了解有關情況，以免蒙受損失。

香港醫學會

The HKMA MediLink Service

In order to help members of the public to access to medical service during long holidays, the Hong Kong Medical Association launched the **MediLink** telephone hotline in 1995 with the support of HKT. It offers information of doctors who will provide medical consultation during long public holidays. The MediLink is widely known by the general public after 25 years' of hearty service.

It has come to our attention that an individual organization is advertising lab testing services with similar programme name. We hereby clarify that the HKMA does not provide any testing service and urge that members of the public to take note to avoid being victimized.

The Hong Kong Medical Association